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Η διοίκηση του ΚΘΒΕ στην υφυπουργό Μακεδονίας-
Θράκης
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Τι συζητήθηκε στη συνάντηση

Την Τετάρτη 16 Μαΐου 2018 πραγματοποιήθηκε στο Υπουργείο Μακεδονίας-Θράκης,
συνάντηση της Υφυπουργού Μακεδονίας – Θράκης κας. Μαρίας Κόλλια – Τσαρουχά με τη
Διοίκηση και Διεύθυνση του Κρατικού Θεάτρου Βορείου Ελλάδος, στην οποία παρέστησαν
ο Προέδρος ΔΣ, κ. Άρης Στυλιανού, η Αναπληρώτρια Καλλιτεχνική Διευθύντρια, κα. Μαρία
Τσιμά και η Διοικητική – Οικονομική Διευθύντρια του ΚΘΒΕ, κα. Κωνσταντία
Παπαποστόλου.

Στη συνάντηση, που πραγματοποιήθηκε μέσα σε ιδιαίτερα θερμό κλίμα, οι εκπρόσωποι του
ΚΘΒΕ παρουσίασαν το πολύπλευρο καλλιτεχνικό έργο του Οργανισμού, το οποίο
εκφράζεται με επιτυχημένες παραστάσεις που γεμίζουν τις σκηνές του αλλά και με
παραγωγές που παρουσιάζονται σε επιλεγμένους χώρους της Θεσσαλονίκης και
ταξιδεύουν σε όλη τη Βόρεια Ελλάδα και το εξωτερικό. Θέματα της συζήτησης αποτέλεσαν
επίσης, τα μελλοντικά σχέδια του ΚΘΒΕ, η καλοκαιρινή περιοδεία του «Ορέστη» σε όλη την
Ελλάδα, το 2ο Διεθνές Φεστιβάλ και το 4ο Φεστιβάλ Δάσους. Παράλληλα, ενημέρωσαν την
Υφυπουργό για την κοινωνική και εκπαιδευτική πολιτική που εφαρμόζει το ΚΘΒΕ, η οποία
αναδεικνύεται μέσα από μια σειρά δράσεων σε παιδιατρικές κλινικές, φυλακές και δομές
φιλοξενίας προσφύγων, καλλιτεχνικών εργαστηρίων για παιδιά, εφήβους και πρώτη φορά
φέτος, για ΑμΕΑ καθώς και από την εφαρμογή μειωμένης τιμολογιακής πολιτικής και τη
δωρεάν είσοδο για ανέργους.
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Δείτε επίσης:   Αστατος καιρός και σήμερα Δευτέρα
Η Υφυπουργός Μακεδονίας – Θράκης δεσμεύτηκε ότι το ΥΜΑΘ θα ενισχύσει έμπρακτα και
ηθικά την επιτυχημένη προσπάθεια της Διοίκησης και Διεύθυνσης για εξωστρέφεια,
παραγωγή πολιτιστικού έργου και ορθή οικονομική διαχείριση του Κρατικού Θεάτρου
Βορείου Ελλάδος.

2

2/2


	Η διοίκηση του ΚΘΒΕ στην υφυπουργό Μακεδονίας-Θράκης
	Τι συζητήθηκε στη συνάντηση


